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Sent Fri 2 28 2020 3 51 38 PM

Subject RE Mogelijkheden tot spoedoncferzoek hergebruik mondkapjes

Ja deze vraag komt uit BAO voort Met vrGr 10 2e

10 10 2e 10 2e @rivm nlFrom

Sent vrijdag 28 februari 2020 16 30
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Subject FW Mogelijkheden tot spoedonderzoek hergebruik mondkapjes

Beste beiden

Zojuist heeft VWS GMTT gebeld met een expert bij ons op gebied van sterilisatie technieken mbt medische

hulpmiddelen
Onderstaande vraag speelt Heb nog niet helder of ze vragen ons een methode te ontwikkelen of een methode van

anderen te beoordelen waarbij we naar de veiligheid van de mondkapjes kijken

Leek mij goed dat jullie hier van op de hoogte zijn

Maandag komt er overleg om verdere verheldering te krijgen en on mogelijkheden te bespreken

Groet 10 2e

10 2e

10 v„
Gezondheidsbescherming

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9

3721 MA Bilthoven
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Subject Mogelijkheden tot spoedonderzoek hergebruik mondkapjes

Dank nogmaals voor het feit dat je de telefoon opnam op je vrije dag © Misschien handig als ik ons verzoek ook per mail nog

even naar je bevestig

Zoals je mogelijk weet is de druk op de beschikbaarheid van mondkapjes op dit moment enorm hoog Dat dwingt ons ook om te

kijken naar onconventionele maatregelen Vandaag hebben verschillende zorgpartijen gevraagd of er mogelijkheden zijn om de

mondkapjes die nu zo gewild zijn vooral FFP2 maar even kijken of we het breder moeten trekken zodanig te steriliseren dat ze

hergebruikt kunnen worden Bij ons kwam ook de gedachten op of TNO hier een rol in kon spelen qua kennis expertise en of er

een mogelijkheid is om dit samen te doen maar ik kan niet goed beoordelen of TNO daarvoor de juiste kennis in huis heeft

Qua tijdsindicatie heeft het gelet op de omstandigheden behoorlijke spoed zodat partijen er eventueel snel mee aan de slag
kunnen Ik laat me graag door jullie adviseren over wat qua termijn haalbaar is Hetgaat dan iig om de ontwikkeling van een

bruikbare methode maar ook wat het betekent voor de veiligheid van het product uiteraard We weten dat zich al een specialist
uit het ziekenhuis bij de IGJ heeft gemeld die een methode denkt te hebben maar ik weet niet zeker of dat ging om de FFP2

kapjes of de chirurgische maskers Ik kan je via de IGJ vast met diegene in contact brengen

Ik geef je dit alvast even mee als denkwerk voor het weekend wordt maandag vast en zeker vervolgd Ik laat dan ook nog even

weten wie dit bij ons intern gaat oppakken want we gaan maandag ochtend als iedereen terug is de Corona werkzaamheden

wat evenrediger verdelen over het team

Dank alvast voor jullie werk

Groet 10 2e



14402836

M mj

Medische Technologie Coordinator implementatie verordeningen MDR IVDRm

Ministerie van Volksgezondheid Welzijn en Sport
Directie Geneesmiddelen en Medische Technologie

Parnassusplein 5 | 2511VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

M In

minvws nlm

www minvws nl

Aanwezigop maandagt m vrijdag


